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Toplantı Başkanı :  

Prof. Dr. Mutlu TÜRKMEN 

Toplantı Sorumlusu / Raportörü : 

YT, Rektör Yardımcısı Ümmügülsüm ERDOĞAN  ve YTY,  Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Esmeray 
ALACADAĞLI / Kalite Koordinatörü Yrd. Prof. Dr. Başak TOĞAR 

GÖRÜŞÜLEN KONULAR ve ALINAN KARARLAR 
 

BAYÜ, 2025 yılının ikinci Kalite Komisyonu toplantısını, Rektör Prof. Dr. Mutlu TÜRKMEN 

başkanlığında 25 Mart 2025 tarihinde Baberti Kampüsü Senato Odası’nda gerçekleştirmiştir. Rektör 

TÜRKMEN toplantının açılış konuşmasında; BAYÜ olarak son iki yılında EKYS kurulumuna yöneldiğimiz 

kalite yolculuğumuzda bir hedefimize daha ulaştığımızı belirterek, yöneticisi, personeli, kalite 

komisyonları ve öğrencilerimizle birlikte, Kalite Koordinatörlüğü koordinesinde yapılan ekip çalışmasıyla 

YÖKAK  KAP kapsamında üniversitemizin iki yıl koşullu akreditasyonu sağladığını söylemiş ve bu 

başarıda emeği olan herkese teşekkürlerini iletmiştir. BAYÜ olarak bu akreditasyonla hizmetlerimizi; 

akademik ve alana özgü standartların gereğini sağlayarak kaliteli, saydam ve hesap verebilir bir şekilde 

yürüttüğümüzü kanıtladığımızı ifade eden Rektör TÜRKMEN,  kalite yolculuğumuzun sürdüğünü ve 

önümüzde Mayıs ayında ISO 9001-2015 gözetim tetkiki ile EKYS’mizde yer alan standartlardan biri olan 

ISO 14001 Çevre Yönetim Sistemi  belgelendirmesi için değerlendirme süreci  geçireceğimize dikkat 

çekmiş,  BAYÜ Kalite Komisyonu üyelerinden bu amaçla gereken çalışmaların yapılmasını sağlamalarını 

istemiştir. Kalitenin hiç bitmeyecek bir yolculuk olduğunu ve bu yolda koyduğumuz hedeflerimize hep 

birlikte çalışarak ulaşacağımızı vurgulayarak tüm komisyon üyelerine tekrar teşekkür etmiş ve Toplantı 

Gündemi doğrultusunda gerekli bilgilendirmeleri yapması için sözü Kalite Koordinatörü Doç. Dr. 

ALACADAĞLI’ya vermiştir.  

Dr. ALACADAĞLI önce önceki toplantıda alınan 10 kararı ve bu kapsamda birim amirlerince Birim 

Kalite Komisyonları ile yaptıkları toplantılar sonrasında ne tür çalışmalar yapıldığının izlenmesi gerektiğini 

belirterek, 7 Ocak BAYÜ KK Toplantısı’nda alınan 10 kararı hatırlattı ve bu süreçlerle ilgili varsa aksayan 

durumlar, KALİTE’den beklenen desteklerin üyelerce belirtilmesini istemiştir. Üyelerden bu konuda geri 

bildirim gelmeyince, geçen toplantıda alınan “Ödül Yönergesinin Şubat ayı içinde uygulamaya koyulması” 

konusundaki karar ile veri yönetim ofisi kurulmasına yönelik yapılan çalışmalarla ilgili bilgi vermiştir. Ödül 

Yönergesi ve performans kriterleri konusunda birimler düzeyinde farkındalık oluşturma ve komisyonlar 

oluşturma gibi faaliyetlerin bitirilemediğini ifade ederek, ödül töreni için belirlenen zamanda bu törenin 

gerçekleştirilemediğini ve bu konuda açılacak bir DF ile iyileştirme yapılması gerektiğini açıklamıştır.  

Rektör TÜRKMEN, söz konusu yönergenin Mayıs ayında uygulamaya konulmasını ve bu kapsamda 

yapılacak DF gereklerinin YT ve KALİTE koordinesinde yürütülmesini önermiş, Kalite, Eğitim 
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komisyonları gibi komisyon kararlarının uygulamaya geçirlmesi konusunda işbirliğinin önemine dikkat 

çekmiş ve KİDR Eğitim Ölçütü gereklerinin daha etkin sağlanabilmesi açısından da yararı olacağını 

belirterek Eğitim Komisyonu’nda KALİTE’den de bir üyenin yer almasını önermiştir.  

Koordinatör ALACADAĞLI, konuşmasında, bu Komisyonda alınan kararların, hedeflerin, YGG prosesi 

ve diğer prosesler ile yapılacak güncellemelerin izlenmesinin ve gerekli iyileştirmelerin yapılmasının 

sağlanmasının birim amirlerinin sorumluluğunda olduğunu tekrar hatırlatmış ve Komisyon üyelerine daha 

önce incelemeleri için iletilen ve önerileri doğrultusunda düzenlenerek Senato onayına gönderilecek olan  

2024 KİDR hakkında bilgi sunmuştur. Komisyon üyelerinden, BAYÜ 2024 Yılı KİDR hakkında varsa  öneri 

ve görüşlerini iletmelerini talep etmiş, Raporla ilgili ek bir öneri görüş gelmeyince diğer gündem 

maddelerine geçilmiştir. Bu kapsamda 2024 URAP sıralamasında beş sıra altta düşüş ve yapılacak 

iyileştirmeler ile ilgili’ Komisyonun değerlendirmeleri ve önerileri alınmıştır.  

Toplantı gündemi doğrultusunda, Mayıs ayında yapılması planlanan ISO 9001-2015 KYS Gözetim 

Tetkiki ile BAYÜ EKYS süreci kapsamında belgelendirme başvurusu yapılacak ISO 14001 Çevre 

Yönetim Standardı’na yönelik birimlerce yapılacak hazırlıklar konusunda bilgi veren Dr. ALACADAĞLI, 

son gündem maddesine geçerek, program akreditasyonu sürecinin KALİTE ile eşgüdümlü götürülmesinin  

önemine dikkat çekmiş ve birimlerden program akreditasyonuna yönelik başvuru hazırlıklarını 

paylaşmalarını talep etmiştir. Bu bağlamda; Eğitim, İİBF, Sağlık Bilimleri, İlahiyat   fakülteleri ile Sağlık, 

Sosyal, Teknik bilimler   MYO’ların yöneticileri bu amaçla yaptıkları hazırlıklar konusunda bilgi 

vermişlerdir.  

Toplantıda KK öğrenci üyesi ve BAYÜ Öğrenci Kalite Komisyonu Başkanı Busenur İĞCİ arz etmek 

istediği hususlar olduğunu belirterek Toplantı Başkanı Rektör TÜRKMEN’den söz istemiştir. Rektör 

TÜRKMEN, KK tüm üyelerinin bu talepleri dinlemekten memnun olacaklarını belirterek İGCİ’ye söz 

vermiştir. Öğrenci KK Başkanı ve BAYÜ KK üyesi İĞCİ arkadaşları ile yaptıkları toplantı/görüşmelerde 

aşağıdaki hususların çözüm üretilmesi için BAYÜ KK’da gündeme ek olarak görüşülmesi kararı aldıklarını 

belirtmiştir. Bu kapsamda;  

✓ Ara sınav tarihlerinin ve zamanlarının nasıl belirlendiği ve vize haftasının neden bayramdan 

sonraya bırakılma kararı alındığı,  

✓ Fakülte seçmeli dersleri olarak bazı bölümlerce yeterli   ders açılmadığını ve bunun seçmeli 

dersi  zorunlu  ders haline getirme gibi bir durumu ortaya çıkardığını ve seçmeli ders 

seçiminde ders sayısının sınırlı tutulmaması gerektiği,  

✓ Kutuphanemizde öğrencilerin kullandığı bilgisayarların neden kaldırıldığı,  

✓ Devam eden ulaşım sorununu, minibüslerin çok kalabalık olması ve anayol güzergahını tercih 

etmesi sonucunda öğrencilerin çamurlu ara yolu kullanmak zorunda bırakılması,  
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✓ Üniversitemiz fitness salonunun kokuyor olmasını ve bu koku dolayısıyla soyunma odası ve 

tuvalet/duşun kullanılamaması, 

✓ Yukarı kampüsteki KPSS kursunun öğrencilerin ders saatleri dikkate alınarak aşağıdaki 

(Dede Korkut) kampüste de açılması,  

konularını dile getirmiştir. Bu sorunların nedenleri ve yapılacaklar konusundaki açıklamalar Rektör 

TÜRKMEN ve Genel Sekreter Nazmi KARABULUT tarafından yapılmış ve altyapı yenilemesi gerektiren 

konular (bilgisayarların yenilenmesi, salon altyapısında tadilat çalışmaları gibi) ve sorunun ne zaman 

çözülebileceği konusunda bilgi verilmiştir. Rektör TÜRKMEN, öğleden sonra Belediye Başkanı ile 

yapacağı görüşmede ulaşım konusunu tekrar gündeme getireceğini vurgulamış ve özellikle seçmeli 

dersler konusunda ivedilikle çözüm üretmeleri için de akademik birim yöneticilerine talimat vermiştir.  

Toplantı; önümüzdeki döneme yönelik aşağıdaki kararlar alınarak ve Prof. Dr. Mutlu TÜRKMEN’in 

BAYÜ olarak hedeflere ulaşmak için tüm birim amirlerinin bütün süreçlere etkin olarak katılımı ve takibinin 

önemini vurguladığı kapanış konuşması ile sona ermiştir.  

Alınan Kararlar: 

1. BAYÜ 2024 KİDR’nun Senatonun onayına sunulması ve sisteme yüklenmesi, 

2. Birim amirlerinin, ISO 9001-2015 Gözetim Tetkiki ve ISO 14001 Çevre Yönetim Sistemi  

belgelendirmesi  için yapılan hazırlıkları (Örn. Proses, hedef planları izlemeleri, çevre 

koruma/atık yönetimi gibi konularda hedef koyulması, hedef planları ve birim atık yönetim 

planı hazırlanması gibi) gözden geçirmesi ve Birim Kalite Komisyonu ve BYT’lerin bu sürecin 

etkin bir şekilde yürütmesini   sağlaması,   

3. BAYÜ Çalışma Takvimi’nde yer verilen ve birimce yapılacak tüm çalışmaların; örn. 

iyileştirmeye yönelik çalışmaların yer aldığı YGG kararlarının, PUKO döngüsünün 

planlamadan kapatılmasına tüm süreçleri gibi; termine uygun olarak gerçekleştirildiği ve 

intranet sistemine gerekli veri girişlerinin yapıldığının birim amirlerince etkin olarak izlenmesi, 

varsa eksiklikler için DF açılması,  

4. Ödül yönergesinin uygulamaya koyulması için bu konuda kalite ekipleriyle  bilgilendirme  

toplantıları/eğitimleri yapılması, ödül komisyonlarının oluşturulması, 

5. Eğitim Komisyonu’nda KALİTE’den de bir üyenin yer alması; BAYÜ KK kararlarının ve KİDR 

Eğitim Ölçütü kapsamında Komisyondan beklentilerin iletilmesinin ve iki komisyonun daha 

etkin iletişim ve işbirliği içinde çalışmasının sağlanması,  

6. Sürekli Eğitim Araştırma Uygulama Merkezinin bağlı olduğu Rektör yardımcısınca   

öğrencilerin KPSS Kursu taleblerinin karşılanmasına yönelik gerekli çalışmaların yapılmasının 

sağlanması,  
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7. Program akreditasyonu başvurularının, hedef ve politikalarla uyumunun sağlanması ve 

KALİTE ile işbirliği içinde yürütülmesi. 

 
 
 
 
 
 
Bir sonraki toplantının tarihi / saati, yeri ve özet gündemi  :  
 

 

 

 

 

İMZALAR 
 
İmzalar Katılımcı Listesinde (F15 Katılımcı Listesi Formu) yer almaktadır. 


